
RM.0002.7.29.2018                       

PROTOKÓŁ Nr 29/2018
z XXIX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 16 marca 2018 roku.

Ad. 1 - 5 

– Otwarcia  XXIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  11.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska.

– W posiedzeniu  uczestniczyło  12  radnych –  na  ustawową liczbę  15  radnych (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady.

– Na sekretarza XXIX sesji wybrano radnego: Piotra Dziubicha.

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji, który następnie został przyjęty przez

Radnych 12-ma głosami „za”.

– Na salę przybył radny Korzysztof Żak, od tej pory w głosowaniu bierze udział 13 radnych.

– Protokół  z  sesji  XXIX zostały przyjęty jednogłośnie  (13  radnych  opowiedziało  się  za  jego

przyjęciem). 

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 19 grudnia 2017

r..  Powiedział  m.in.,  że:  w  okresie  do  15  stycznia  2018  r.  uczestniczył  w  wielu  spotkaniach

świąteczno-noworocznych;  rozstrzygnięto  konkurs na dyrektora szkoły podstawowej w Byczu –

dyrektorem została  Pani  Małgorzata  Korytowska-Wajer;  uczestniczył  w spotkaniu  z  Komisjami

Rady  Miejskiej  –  Komisją  Oświaty  Kultury  i  Sportu  dotyczącym  spraw  oświatowych,  m.in.

dofinansowania kwotą 100 tys. zł aktywizacji młodzieży (reszta środków pochodzi z zewnątrz) oraz

z  Komisją  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  dotyczącym  spraw  drogowych;  uczestniczył  w

obradach  Komisji  Bezpieczeństwa  w  Starostwie  Powiatu  Radziejowskiego;  uczestniczył  w

spotkaniu  w  RDOŚ  dotyczącym  przebudowy  drogi  W-266;  uczestniczył  w  posiedzeniu

Powiatowego  Sztabu  Kryzysowego  dotyczącym  podsumowania  działalności  za  2017  rok  oraz

wytycznych  na  rok  2018;  uczestniczył  w  spotkaniu  Lokalnej  Grupy  Dzialania  dotyczącym

podsumowania działalności  za 2017 rok oraz wytycznych na rok 2018. Powiedział  także,  że w

ostatnim czasie  przeniesiono  siedzibę  BiOK do budynku po starym przedszkolu.  Poinformował

także, że dostawa kamienia na remonty dróg gminnych będą w tym roku opóźnione z uwagi na to,

że kopalnia Bielawy chce rozpocząć dostawy z końcem kwietnia i dodatkowo wprowadza limity.

Burmistrz poinformował, że gmina otrzymała dotację na utworzenie żłobka oraz po 100 zł na jedno
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dziecko miesięcznie w czasie jego funkcjonowania; Burmistrz uczestniczył także w spotkaniu w

Urzędzie  Marszałkowskim  związanym  z  możliwością  zwiększenia  dotacji  na  przebudowę  i

rozbudowę oczyszczalni ścieków: gmina może dostać 1.800.000,00 zł i w tym celu wprowadzono

zmiany  w  Strategii  Rozwoju  Powiatu;  dokonano  także  zmian  w  Strategii  Rozwoju  Powiatu

dotyczących dodatkowych środków w wysokości 600.000,00 zł na kanalizowanie gminy Piotrków

Kujawski;  gmina  otrzymała  20  tys.  zł  dofinansowania  na  wymianę  pieców  dla  mieszkańców;

doposażono  szkołę  podstawową w Dębołęce  w laptopy;  podpisano  umowę na  budowę placów

zabaw  oraz  siłowni  zewnętrznych.  Burmistrz  ponadto  uczestniczył  w  rozmowie  z  Prezesem

Spółdzielni  Mieszkaniowej  przy ul.  Piastowskiej,  które  dotyczyło  czasowego obciążenia  gminy

opłatami za 1 rodzinę, która zalegała długotrwale z jego opłacaniem, co wynika z przepisów prawa,

gdyż  gmina  nie  posiada  lokali  zastępczych  –  obecnie  sytuacja  ta  się  zakończyła;  Burmistrz

uczestniczył w imprezach organizowanych różne organizacje z okazji Dnia Kobiet; z okazji Dnia

Sołtysa spotkał się z sołtysami,  aby podziękować im za pracę w terenie i wręczyć symboliczne

upominki;  uczestniczył  w spotkaniu  z  dyrektorem ZE-AS oraz  szkół;  brał  udział  w organizacji

dwóch turniejów piłki halowej dla drużyn OSP; brał udział w organizacji WOŚP na terenie naszej

gminy; rozstrzygnięto przetargi na planowane inwestycje; wykonano cięcia pielęgnacyjne drzew na

terenie gminy; wykonano remonty sal OSP.

W trakcie wypowiedzi Pana Burmistrza na sale obrad przybył Radny Arkadiusz Rybak, od tej pory

w głosowaniu bierze udział 14 radnych.

Ad. 7

W trakcie wypowiedzi Pana Burmistrza na sale obrad przybył Radny Mariusz Wojciechowski, od

tej pory w głosowaniu bierze udział 15 radnych.

-  Pani  Joanna  Karmowska  omówiła  swoje  działania  między  sesjami,  powiedziała  m.in.,  że:

uczestniczyła  w  spotkaniach  z  okazji  Świąt  Bożego  Narodzenia  oraz  w  konkursie  szopek;

uczestniczyła w organizacji WOŚP na terenie gminy; uczestniczyła w spotkaniu w Powiatowym

Centrum Pomocy Rodzinie oraz w spotkaniu w poradni psychologiczno-pedagogicznej; spotkała się

ze Starostą oraz z Wójtem Gminy Wierzbinek; opracowała wnioski na dofinansowania z projektów

miękkich; uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w

Piotrkowie Kujawskim dotyczącym budowy oczyszczalni ścieków.

Ad. 8 a-1
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/189/2018 w sprawie uchylenia 

uchwały.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że dotyczy to uchylenia uchwały dotyczącej zasad przyznawania i 

wypłacania nauczycielskiego nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego z uwagi na zmiany, które 

wprowadza uchylenie art. 76 pkt 25 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych, który ten dodatek ustanawiał.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/189/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/189/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/190/2018  w sprawie okręgów wy-

borczych.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że uchwała ta nie zmienia zakresu okręgów wyborczych ustalo-

nych w naszej gminie. Mimo to trzeba ją wywołać bo taki jest wymóg ustawowy. Dodał, ze w ciągu

kolejnych 30 dni należy podjąć uchwałę dotyczącą stałych obwodów głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/190/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/190/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/191/2018 w sprawie przyjęcia Pro-

gramu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w 2018 roku. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/190/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/190/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/192/2018 w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie ograniczenia niskiej emisji poprzez wymianę 

źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak poinformował, ze po ostatnim posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w § 5 

wprowadzono autopoprawkę aby doprecyzować kwestie poruszone na tym posiedzeniu. Dodał, że 

uchwałę tę należy przyjąć dlatego, ze gmina może otrzymać 20.000,00 zł na dofinansowanie 

wymiany pieców węglowych. Drugą taką kwotę wyznacza się w budżecie gminy, za co łącznie 

będzie można dofinansować wymianę 10 pieców w bieżącym roku.

- Pan Burmistrz powiedział, że ma być to prawdopodobnie program pilotażowy, a od roku 

kolejnego ma to być zawarte w WFOŚ.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział na pytanie Pani Haliny Wawrzyniak zadane na posiedzeniu 
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komisji dotyczące tego czy wniosek o dofinansowanie może złożyć spółdzielnia. Powiedział, ze 

wnioski mogą składać jedynie osoby fizyczne, czyli spółdzielnia taką osobą nie jest, gdyż posiada 

osobowość prawną. 

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że zapis § 5 ust. 3 był bardziej czytelny przed zaproponowaną 

autopoprawką. Poprosił o 5 minut przerwy.

Wznowiono obrady po przerwie.

- Pan Jarosław Waszak odczytał treść § 5 ust. 3 po zmianach ustalonych podczas przerwy: „Wnioski

o udzielenie dotacji rozpatrywane będą według kolejności złożenia kompletnych wniosków.

W przypadku wyczerpania środków finansowych przeznaczonych na w/w cel w budżecie Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski w danym roku, rozpatrywane będą w pierwszej kolejności w roku na-

stępnym, pod warunkiem zabezpieczenia środków w budżecie”.

Głosowanie dot. wniosku Pana Żaka o zmianę w § 5 ust. 3: : 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymują-

cych się”. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/192/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/192/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/193/2018 w sprawie określenia wy-

sokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przed-

szkolnym w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznym przedszkolu i w oddziałach

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto i Gmina Piotrków Kujawski

- Pan Burmistrz wyjaśnił, ze jest to uchwała tzw. „kosmetyczna”, zmieniająca wiek dzieci objętych 

wychowaniem przedszkolnym.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/193/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/193/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/194/2018 w sprawie określenia wa-

runków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od ceny sprzedaży lokali mieszkal-

nych stanowiących własność Miasta i Gminy Piotrków Kujawski

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/194/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/194/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/195/2018 w sprawie funduszu sołec-

kiego na rok budżetowy 2019.

 - Pan Burmistrz powiedział, ze jak co roku, odchodzimy od uchwalania funduszu sołeckiego, bo 

może on być przeznaczany jedynie na majątek gminy, a on obiecał, że wszystkie sołectwa będą 
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otrzymywały inwestycje sprawiedliwie. Inwestycje z funduszu sołeckiego muszą być prowadzone 

na zasadzie ustawy o finansach publicznych i rozliczane również, co rodzi pewne trudności.

- Pani Joanna Karmowska zapytała na czym owe trudności polegają oraz czy zmieniły się przepisy 

w tym zakresie?

- Pan Burmistrz powiedział, ze łatwiej jest rozliczać inwestycje na zasadzie ogólnego podziału. 

Małe sołectwa mogą być w tym zakresie pokrzywdzone, bo będą miały mniej środków.

- Pani Joanna Karmowska poinformowała zebranych o istocie funduszu sołeckiego, powiedziała 

m.in., że wyliczany jest on na osobę – mieszkańca, można go przeznaczyć na lampy uliczne, chod-

niki i nie trzeba by było czekać na lampę latami. Dodatkowo powiedziała, że gmina pozbawia się od

20 % do 40 % dofinansowania nieuchwalając funduszu sołeckiego. Zapytała czy Państwo Radni o 

tym wiedzieli?

- Pan Burmistrz powiedział, że co roku przeznacza się na inwestycje około 4,5 mln. Zł, a fundusz 

sołecki wynosi około 300 tys. zł, przy czym na najmniejsze sołectwo, jakim jest Palczewo wynosi 

on około 8 tys. zł.

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że te inwestycje z funduszu sołeckiego są finansowane na zasa-

dzie ustawy o finansach publicznych, a przetargi na nie ogłasza Burmistrz, a nie Rady Sołeckie, tak-

że Burmistrz rozlicza inwestycje na zasadzie zamówień publicznych. Zapytała ile chodnika może 

zrobić sobie np. sołectwo Palczewo za 8 tys. zł, przy cenie 120 tys. zł za 300 metrów?

- Pan Burmistrz dodał, że tu nie chodzi o to, że ktoś nie da rady tego przeprowadzić czy rozliczyć, 

ale o to, że zamówienia publicznego nie można dzielić, nie można go finansować w części ze środ-

ków funduszu sołeckiego a części z budżetu gminy. W sytuacji wyznaczenia funduszu sołeckiego 

niestety Piotrków Kujawski „biłby w tej kwestii inne sołectwa o głowę”.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że takie rzeczy trzeba mówić, a wiedzę na ten temat od-

świeżać.

- Pan jerzy Iglewski powiedział, że gdybyśmy wyodrębnili fundusz sołecki to stracilibyśmy szanse 

na duże inwestycje. Za przykład podał gminę Topólka, która ma fundusz sołecki, ale tam są chodni-

ki i lampy. W naszej gminie, zdaniem Pana Iglewskiego, wyznaczając fundusz sołecki, stracono by 

szanse na duże inwestycje.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że przeczytała o funduszu sołeckim i dowiedziała się, że 

prawie połowa gmin w Polsce go uchwala i sobie chwalą jego istnienie. Dodała, że zastanawiała się 

nad tym, czy mieszkańcy, w przypadku wyznaczenia funduszu, nie mieliby większej możliwości de-

cydowania, co w ich sołectwie należy w pierwszej kolejności robić.

- Pan Burmistrz powiedział, ze nasza gmina ma zbyt małe środki na inwestycje ogólnie, zatem nie 

warto tego trwonić na drobne sprawy.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, ze np. 10 tys. zł funduszu sołeckiego wystarczy na 2 lampy.
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- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że można tego przeznaczyć na lampy, bo słupy są własnością 

Energetyki, jest to inwestycja, a funduszu sołeckiego nie można przeznaczać na majątek nienależą-

cy do gminy.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/195/2018: 10 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/195/2018 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/196/2018 w sprawie przystąpienia 

do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018 – 2027

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/196/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/196/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

Salę opuścił Radny – Arkadiusz Rybak, od tej pory udział w głosowaniu bierze 14 radnych.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/197/2018 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-2029

i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018 – 2027.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła w tym punkcie zmiany w budżecie, zgodnie z objaśnieniami w 

projekcie uchwały zmieniającej budżet. Zmiany te dotyczą również Wieloletniej Prognozy Finanso-

wej. 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że żłobek będzie zlokalizowany w tym samym budynku co przedszkole, a

pracownicy tam zatrudnieni będą na zasadzie kodeksu pracy. Placówka będzie świadczyć opiekę 

nad dziećmi w wieku od 6 m-cy do 3 lat i rozpocznie swoją działalność od 1 września 2018 roku. 

Dodał, że będzie również miniplac zabaw dla tych maluszków. Burmistrz powiedział także, że do-

kłada się środków na działalność szkolnych klubów sportowych.

- Pan Tomasz Jaroński powiedział, że zainteresowanie klubami szkolnymi jest spore, udział w zaję-

ciach biorą dzieci z klas 1-3, obecnie są dwie grupy: 32-osobowa grupa dziewcząt i 22-osobowa 

grupa chłopców. Podkreślił, że w tym przedsięwzięciu dużą rolę odegrał Pan Dyr. Kwiatkowski, 

któremu udało się w dwa dni wszystko ustalić, za co podziękował.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał jakie środki są przeznaczone na kruszenie kamienia?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że są one zawarte w środkach przeznaczonych na zakup usług.

- Pan Piotr Dziubich powiedził, ze stan ul. Smołowej jest okropny. Jego zdaniem przeznaczone na 

te drogę 65 tys. zł to zbyt mało w świetle kosztów, które przedstawił w kwestii tej inwestycji rad-

nym Burmistrz. Podkreślił, że na ul. Piastowska wyznacza się 300 tys. zł. Na koniec wypowiedzi 

stwierdził, że trzeba na tej drodze postawić dwóch policjantów i karać za nadtonaż kierowców po-

jazdów ciężarowych, które się poruszają po tej drodze i ją niszczą.
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- Pan Burmistrz powiedział, ze nie rozumie za co policja miałaby karać kierowców w tym miejscu, 

póki co nie obowiązują tam jakieś zakazy w tej kwestii. Dodał, ze podstawą do wyznaczenia środ-

ków jest kosztorys, którego na razie nie ma. W takim razie na jakiej podstawie można ustalić koszt 

inwestycji? Powiedział także, że inwestycja ta będzie dzielona na etapy – latami i rozpocznie się do-

piero wtedy gdy będzie zrobiony projekt, wyłoniony wykonawca i przede wszystkim będą wykupio-

ne działki, na których przewiduje się tę drogę zbudować. Kolejnym problemem w tej kwestii są za-

leżności od PKP i linii energetycznych. Obecnie prowadzone są dwie duże inwestycje. Nie można 

zatem robić wszystkiego w jednym czasie.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/197/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/197/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIX/198/2018 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2018 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIX/198/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIX/198/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9

Salę opuścił Radny – Krystian Betliński, od tej pory w posiedzeniu bierze udział 13 radnych.

- Pan Burmistrz powrócił do tematu mandatów na ul. Smołowej. Wyjaśnił sprawę ewentualnego 

karania mandatami na tej ulicy. Powiedział, że mieszkańcy mają już żądania założenia progów 

zwalniających oraz ograniczenia tonażu. Wyjasnił, ze nikt tam nie zamontuje progów 

zwalniających, bo nie pozwalają na to przepisy.

- Pan Arkadiusz Włodarski złożył interpelację na temat wstawienia znaku oraz tego aby równiarka 

udała się na ul. Sportową.

- Pan Burmistrz powiedział, ze znak będzie wstawiony w poniedziałek a równiarka zrobiła tylko 

odcinek gdzie jest sucho, bo tam gdzie jest mokro nie można póki co. Będzie to załatwione gdy 

poprawią się warunki, będzie też sypany kamień i gruz na drogi.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy są jakieś uzgodnienia dotyczące przebudowy drogi W-266?

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że na razie nie ma dodatkowych uzgodnień.

- Pani Joanna Karmowska odczytała pisma, które wpłynęły do niej w ostatnim czasie, których kopie

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Zapytała czy do Wojewody została wystosowana 

odpowiedź na pismo dotyczące zmiany nazw ulic? Poprosiła o szkolenie na temat funduszu 

sołeckiego. Powiedziała również, że ilekroć stara się o pomoc dotyczącą sportu, np. siatki, to nie 

otrzymuje tej pomocy. Dodała, że kolejny raz ORLIK otrzymuje 9 tys. zł na siatki, a inne wsie są 

pominięte w tej kwestii. Powiedziała, ze może z tych funduszy da się zrobić coś w okresie wakacji 

czy ferii dla dzieci na wsiach.
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- Pan Burmistrz odpowiedział, że pomoże w tej kwestii. Zdemontowane siatki z ORLIKA zostaną 

przeznaczone na boiska wiejskie.

Ad. 10

- Pan Jerzy Zarzeczny poinformował o wywróconym znaku drogowym.

- Pan Burmistrz powiedział, ze Pan sołtys może przechować wyrwany znak do poniedziałku, kiedy 

to zostanie on ponownie ustawiony.

- Pan Jerzy Zarzeczny zapytał czego dotyczy wydatek 7.900 zł, do którego Urząd Gminy został 

zobligowany na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej?

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeśli Urząd nie posiada zasobów mieszkaniowych na lokale zastępcze 

to musi pokrywać koszty za niepłacących lokatorów. Urząd został do tego zobligowany na 

podstawie wyroku sądowego. W chwili obecnej wygospodarowano lokal zastępczy i 

zaproponowano tej rodzinie zamieszkanie w nim, jednak odmówili. W związku z tym od tej chwili 

jesteśmy z obowiązku płacenia za nich a sprawa jest na ten moment zamknięta.

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że nie należy mu się dziwić za reakcje jego na temat ulicy 

Smołowej bo mieszkańcy mówią o tym wciąż jemu, jako radnemu z tego terenu. Poprosił także aby 

przeprowadzono rewitalizację grobu Małachowskiego oraz obniżono nasyp na ul. Dworcowej oraz 

zapytał kiedy będzie zamontowane lustro na wprost wyjazdu ze szkoły w Piotrkowie Kujawskim?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że lustro będzie niebawem zamontowane. Powiedział też, że 

rozumie determinację Pana Dziubicha w sprawie ulicy Smołowej, ale jego roszczenia nie są 

adekwatne do obecnych możliwości finansowych gminy. Dodał, ze nasyp na ul. Dworcowej będzie 

wyrównany.

- Pan Zenon Chęsy zapytał co zostanie zrobione jedną równiarką, która jest do dyspozycji, gdy 

pogoda jest zła?

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze jeśli będzie konieczność wynajęcia dodatkowego sprzętu to 

zostanie to zrobione.

- Pan Zenon Chęsy zapytał czy z równaniem dróg będziemy czekać do zakupu kamienia?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że jeśli warunki pogodowe pozwolą na to, to nie będziemy czekać.

- Pan Jerzy Iglewski poinformował, że w jego sołectwie inkasent nie był od 5 miesięcy zbierać opłat

za wodę.

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że nie wie z jakiej przyczyny inkasent omija ten teren. 

Obiecał, że zorientuje się w tej sprawie.

- Pan Marian Stramowski podziękował za zrobienie drogi w Lubsinie. Odnośnie funduszu 

sołeckiego poprosił aby w przyszłości sołtysi mogli się wypowiedzieć w sprawach, które dotyczą 

sołectw, głównie, jeśli chodzi o fundusz sołecki.

- Pan Jerzy Zarzeczny poprosił o naprawienie drogi w swoim sołectwie.
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- Pan Burmistrz powiedział, że firmy, które stawiają wiatraki niszczą drogi, ale często też je 

naprawiają. Dodał, ze tym razem nie może obiecać naprawy tej drogi przez gminę z gospodarności.

- Pan Tomasz Kocent poinformował, ze utwardzona droga w Łabędzinie jest niestety do poprawki. 

Zapytał także w jakim terminie można składać wnioski na dofinansowanie wymiany pieców?

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze termin jest podany w uchwale.

- Pan Władysław Rybarczyk wypowiedział się na temat dofinansowania do wymiany pieców. 

- Pani Joanna Karmowska zaprosiła na spotkanie wielkanocne do BiOK w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Burmistrz zapytał Panią Joannę Karmowską jaki był temat jej spotkania ze Starostą, o którym 

wspomniała na początku sesji z uwagi na to, że będzie miał spotkanie ze Starostą i nie chciałby być 

zaskoczony jakimś tematem. Poruszył też temat wniosku Starostwa z 24.11 2017 r. o 

dofinansowanie remontu drogi powiatowej. Powiedział, że wówczas nie ujęto tej partycypacji 

naszej gminy w kosztach, o który wnioskował Powiat dlatego, ze był to termin gdy projekt budżetu 

na 2018 rok był już złożony do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zaznaczył, ze obiecał wrócić do 

tego tematu w tym roku, ale Starostwo ogłosiło przetarg na remont tej drogi, na mniejszy jej 

odcinek.

- Pani Joanna Karmowska odpowiedziała, ze spotkanie dotyczyło remontu drogi w Przewozie, 

spraw związanych z organizacją Warsztatów Terapii Zajęciowej.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że dziękowała Staroście za to, ze zajęto się tą drogą, a 

tymczasem dowiaduje się, że tego nie będzie?

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze będzie to realizowane, ale w mniejszym zakresie. Obecnie gmina 

Piotrkow Kujawski rozważałaby dołożenie środków do realizacji tej inwestycji, ale niestety 

Starostwo o tym już nie wspominało.

Ad. 11

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXIX  sesji  Rady

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXIX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:49

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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